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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 38/2021  
XXXVIII Sesja w dniu 19 maja 2021  
Obrady rozpoczęto 19 maja 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:00 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XXXVIII sesję - online. Odczytał listę 
obecności. Radni potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams 
oraz poprzez potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący 
stwierdził kworum. Przystąpiono do ustalenia porządku obrad, uwag nie zgłoszono. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
do projektu nie zgłoszono uwag 
Głosowano:  Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Protokół przyj ęto.  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Daniel Putkiewicz przedstawił działania Burmistrza gminy za ostatni okres 
sprawozdawczy. 
3.1 Działania społeczne: - Gmina dostała decyzję w sprawie wpisania dodatkowego 
punktu szczepień powszechnych w Ratuszu na listę punktów szczepień – punkt 
uruchomiono od 4.05 br., co oznacza, że zostały dodane do systemu szczepień 
Centrum e-Zdrowia.  Dotychczas uruchomiono dodatkowy punkt szczepień na ul. 
Szkolnej. W dalszym ciągu prowadzone są szczepienia w przychodniach ZOZ oraz 
w przychodniach komercyjnych. Seniorzy chętnie przystępują do akcji szczepień, jest 
bardzo wysoka frekwencja. 
Oświata – w trakcie przygotowywania jest projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Strategii Oświaty w Gminie Piaseczno na lata 2021-2030. Uczniowie klas 4-7 
powrócili do szkół na zajęcia w systemie hybrydowym, niestety na ten moment 
z powodu stwierdzenia wystąpienia wirusa aż 4 oddziały skierowano na 
kwarantannę. Uczniowie klas VIII powrócą na zajęcia w szkole po egzaminach 
końcowych. 
W przygotowaniu jest  dokumentacja na projekt  sklepu socjalnego oraz umowy 
z podmiotem, który będzie ten sklep prowadził. Sklep i kawiarnia dla osób w trudnej 
sytuacji materialnej powstanie w centrum miasta dzięki współpracy samorządu 
z Fundacją Wolne Miejsce. W sklepie będą sprzedawane przede wszystkim produkty 
spożywcze, w cenie nie wyższej niż 50% ceny rynkowej. W sklepie socjalnym mogą 
się pojawiać produkty z krótkim terminem przydatności do spożycia. W ten sposób 
idea pomocy najuboższym wiąże się z ograniczeniem marnowania żywności. 
Od jesieni udostępniony zostanie lokal w budynku filii szkoły SP 5 na warsztaty 
terapii zajęciowej, wspólnie z Radą Oświatową i Dyrektorem placówki odbyły się 
spotkania w celu zorganizowania warsztatów i podpisania umów porozumienia. 
Na posiedzeniu kierownictwa Urzędu omówiono założenia funkcjonowania Centrum 
Przedsiębiorczości z lokalizacją w lokalu mieszczącym się w budynku przy ulicy 
Warszawskiej 1 w Piasecznie. Planuje się że powstanie tam powierzchnia biurowa 
w systemie open space do pracy biurowej, sale do spotkań biznesowych oraz 
szkoleń. Obecnie trwa otwarty konkurs ofert na realizację zadania publicznego pod 
nazwą: Rozwój przedsiębiorczości na terenie Miasta i Gminy Piaseczno. Celem jest 
wsparcie rozwoju przedsiębiorczości na terenie Gminy Piaseczno od czerwca do 
grudnia 2021r: poprzez realizację zadań w ramach konkursu: 
• Prowadzenie Centrum Przedsiębiorczości - 30 godz. tyg. z uwzględnieniem 

godzin popołudniowych do godz. 20.00, prowadzenie Fanpaga na FB, promocja 
Projektu 

• Wsparcie małych i średnich przedsiębiorstw oraz osób planujących założenie 
działalności z terenu Gminy Piaseczno - realizacja szkoleń, warsztatów, 
doradztwo 

• Realizacja programów „Przedsiębiorcza Mama” „Dobry biznes”  
Termin składania ofert minął 29.04.2021r, z określoną pulą środków 120.000,- zł.  
Po stronie Gminy pozostaje: nadzór nad realizacją zadań, promocja Centrum 
Przedsiębiorczości, opłaty za media (woda, prąd, Internet, sprzątanie), zakup kawy, 
wody i materiałów biurowych. Koordynatorem programu jest pani H. Kalicińska – 
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obecnie trwają uzgadniania dot. min. wprowadzenia limitu 10 wejść bezpłatnych dla 
posiadaczy Karty Dużej Rodziny ale kolejne wejścia płatne oraz wprowadzenia opłaty 
za pow. biurową: biurko 15 zł za wejście, sala konferencyjna 50 zł za 1 godz.  
3.2 Inwestycje: 
- Zakończyła się przebudowa drogi  dotychczas wojewódzkiej, ul. Księcia Janusza 
I Starego, koszt 5,8 mln. zł. przy współfinansowaniu na podstawie porozumienia, 
gmina realizowała zadanie, w 60% koszty pokrył sejmik mazowiecki. Nowa droga 
łączy rondo Solidarności z obwodnicą Piaseczna, wzdłuż powstały chodniki i ścieżka 
rowerowa. Wybudowano rondo przy skrzyżowaniu z ulicami 1 Maja i Przedwiośnia. 
Droga była projektowana jako wojewódzka, z innymi wymaganymi parametrami. 
Obecnie zarządcą drogi będzie powiat i będzie można konsultować zmiany. 
Następnie Burmistrz omówił inwestycje: 
- Most na ul. Czajewicza jest w realizacji podobnie jak ulice Redutowa i Konopnickiej. 
- Remont ulicy Marusarzówny w trakcie realizacji.  
- Następna inwestycja rozpocznie się w czerwcu, przebudowa ciągu ul. Puławskiej. 
- Prezes Rady Ministrów zatwierdził listy zadań do dofinansowań ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naboru wniosków na 2021 rok 
Gmina Piaseczno otrzymała 2.300.000,- zł. na budowę ul. Jutrzenki w Józefosławiu, 
całość od 4-4,5 mln. zł. Bardzo duża inwestycja i projekt uchwały na obecnej sesji, 
projekt zadania w sprawie przebudowy ul Geodetów i Energetycznej o czym 
szczegółowo będzie referował Z-ca Burmistrza Rober Widz przy omawianiu projektu. 
- Od połowy 2022 roku będą uruchomione kursy SKM – ki, gmina Piaseczno będzie 
współfinansowała projekt podobnie jak i inne gminy współuczestniczące. Wydatki 
bieżące wzrosną, co wobec zachodzących zmian dochodów jest w tym i naszej 
gminy będzie wymagało analizy wydatków bieżących. 
3.3 Inwestycje kubaturowe: 
- Remiza – prace posuwają się zgodnie z harmonogramem; 
- Dom Seniora – prace posuwają się zgodnie z harmonogramem, Firma poprosiła o 
aneks, w związku ze złymi warunkami atmosferycznymi opóźnienie około miesiąca, na 
co Burmistrz wyraził zgodę; 
- Plebania – po interwencji z naszej strony pojawił się nadzór, prace zostały 
zintensyfikowane, gmina otrzyma dofinansowanie; 
- Złotokłos – tempo prac jest wolne, firma ma problem z organizacją robót 
budowlanych, rozpoczęli prace przy izolacji termicznej ścian, wykonana została 
konstrukcja dachu oraz zamontowana została pierwsza warstwa blachy, brak działań 
w branży sanitarnej i elektrycznej, firma negocjuje z podwykonawcą w sprawie 
elektryki, z firmą został zawarty aneks uwzględniający przesunięcie rozpoczęcia robót 
na pełnym froncie w związku z wygaśnięciem decyzji na wycinkę drzew.  
- Poniatówka – Przygotowujemy materiały do przetargu. Przewidywany termin 
przetargu - maj 2021r.  
- Przystąpiono do rewitalizacji terenu pod kompleks sportowo rekreacyjny w Żabieńcu. 
- Ze środków zewnętrznych na terenie obecnej zajezdni kolejki wąskotorowej 
realizowany jest projekt budowy i zagospodarowania min. Kuźni i Olejarni. Burmistrz 
poinformował o trwających pracach przy Pierzei Warszawskiej. 
- Burmistrz poinformował o konieczność spotkania ze Starostą Piaseczyńskim celem 
omówienia sprawy ostatecznej koncepcji rozbudowy Parku Miejskiego 
i zagospodarowania terenu. Realizacja inwestycji zależy od tego, czy i kiedy Powiat 
przekaże ten teren Gminie. Jest przygotowywany harmonogram terminów podpisania, 
umów przekazania po podziale działek, trwa formalne przygotowanie do umów. 
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Obecnie brak sprzeciwu właściciela drogi, na tymczasową lokalizację wybiegu dla 
psów od strony ulicy Chyliczkowskiej. 
- Burmistrz poinformował, że na kierownictwie omówił z Dyrektorem GOSIR 
przedsięwzięcia inwestycyjne i remontowe realizowane przez GOSIR w roku 2021 tj.: 
 budowa instalacji fotowoltaicznej na budynku GOSIR przy ul. Sikorskiego 20; 
 budowa trybun kubaturowych – projekt w opracowaniu mpzp + negocjacje zakupu 

gruntów od strony rzeki Jeziorki; 
 budowa toru modelarskiego z zapleczem – poprawa infrastruktury - RC Park ul. 

Sarenki 1; 
 budowa pomieszczeń socjalnych w budynku zaplecza sportowego oraz wykonanie 

instalacji fotowoltaicznej na budynku – GOS Złotokłos ul. Traugutta 10; 
 koncepcja zagospodarowania terenu KS Hubertus, uregulowano grunty - będą 

wnioski do budżetu; 
 Rozbudowa obiektów sportowych w Chylicach – poprawa infrastruktury – konieczny 

wykup gruntów; 
 Skateparku: 1. Wólka Kozodawska; 2. Bobrowiec; 3. Henryków, Józefosław.   
- Inne sprawy związane z ekologią, to działalność organizacji społecznych, lokalnych 
radnych i kierownictwa w Grupie Lasy. Kolejne działania gminy to przystąpienie do 
wymiany pieców w budynkach komunalnych w związku z koniecznością 
dostosowania infrastruktury do nowych wymogów technologicznych dostawy ciepła. 
Szczególnie dotyczy to wymiany nośników ciepła w budynkach komunalnych 
i socjalnych, będących w gminnym zasobie mieszkaniowym, w świetlicach czy 
bibliotekach.  Ogłoszono przetarg na wybór od października br. nowego wykonawcy 
odbioru odpadów. Odbywają się spotkania Prezesa PUK, Kierownictwa z firmami 
oferującymi nowe metody i technologie zagospodarowania odpadów, co wymaga 
dużego finansowania w tym zakresie. Spółka gminna PUK przystępuje do koncepcji 
budowy nowego PSZOK-u oraz stacji przeładunkowej, aby odpady były wstępnie 
przygotowywane do ich dalszego transportu do firm  wyłonionych w przetargu do 
odbioru odpadów. 
- Burmistrz poinformował, że uczestniczył w zebraniach sprawozdawczo wyborczych 
OSP oraz w obchodach Dnia Strażaka przypadającego na 4 maja w dniu Patrona 
Św. Floriana. W dniu 8 maja odbyły się uroczystości związane z obchodami Dnia 
Bibliotekarza, na którym wspominaliśmy naszego zmarłego kolegę Tomka Dudka.  
- Burmistrz poinformował, że uczestniczył online w spotkaniach z mieszkańcami 
Jutrzenki, Sołectwa Bobrowiec, w związku ze zmianą mpzp. Przeprowadzono wiele 
spotkań z przedsiębiorcami min.: De Silva na temat dalszej współpracy oraz 
Zarządcą Atletów.  
Pomimo pandemii odbyło się szereg wydarzeń kulturalnych min. pokaz 
multimedialny, in went na terenie Parku Miejskiego.   
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji. 
Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres od 21.04.2021 do dnia sesji  
4.1 W dniu 03.05.2021  udział w uroczystości z okazji Rocznicy uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja  
4.2 W dniu 04.05.2021 Międzynarodowy Dzień Strażaka – spotkanie z prezesami i 

naczelnikami  poszczególnych jednostek OSP z terenu Piaseczna 
4.3 Udział/współpraca z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno p. Michał Rosa 
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4.4 Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego p. Magdalena 
Woźniak  

4.5 Udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak (on line) 
4.6 Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
4.7 Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt 

z mieszkańcami 
4.8 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
brak zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 22.12.2020 r. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza do uchwały: 
• Usuwa się § 9 z poprzedniego projektu z autopoprawką; 
• Zwiększa się wydatki o kwotę (+)49 500 zł w rozdziale 92605 na dotacji celowej 

z budżetu jednostki samorządu terytorialnego, udzielonej w trybie art. 221 ustawy, 
na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom 
prowadzącym działalność pożytku publicznego z przeznaczeniem na zadania 
związane z upowszechnianiem sportu w Gminie Piaseczno. 

• Zmniejsza się o kwotę (-)70 000 zł. na zadanie pn.: Droga KDD - połączenie 
ul. Chyliczkowskiej z ul. Żeromskiego w Piasecznie UZASADNIENIE: Rezygnuje 
się z realizacji zadania:" Droga KDD - połączenie ul. Chyliczkowskiej 
z ul. Żeromskiego w Piasecznie" na poczet realizacji nowego zadania : "Obsługa 
komunikacyjna historycznego zespołu budynków dawnej Szkoły Gospodarstwa 
Wiejskiego w Piasecznie" 
- jednocześnie  

• Zwiększa się o kwotę (+)70 000 zł. na zadanie pn.: Obsługa komunikacyjna 
historycznego zespołu budynków dawnej Szkoły Gospodarstwa Wiejskiego 
w Piasecznie UZASADNIENIE: Rezygnuje się z realizacji zadania:" Droga KDD - 
połączenie ul. Chyliczkowskiej z ul. Żeromskiego w Piasecznie" na poczet 
realizacji nowego zadania : "Obsługa komunikacyjna historycznego zespołu 
budynków dawnej Szkoły Gospodarstwa Wiejskiego w Piasecznie". 

Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, pkt. 6.1, 6.2 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.2 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektach z pkt. 6.1, 6.2 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1- 6.2 
Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r.   
Wyniki głosowania  
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
W związku z brakiem imiennego głosowania w czytniku e-Sesji oraz potwierdzeniem 
przez Mecenas Teresy Piekarczyk, o możliwości reasumpcji głosowania w przypadku 
wystąpienia problemów technicznych, Przewodniczący ponownie poddał pod 
glosowanie ww. projekt uchwały: 
Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2021-2036. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 
Z-ca Burmistrza Robert Widz przedstawił szczegółowo realizację projektu 
przebudowy dróg ulic Geodetów i Energetycznej i związane z tym zadaniem 
uwarunkowania w tym finansowe, tj. planowane koszty na ich realizację. Przy 
przebudowie konieczne będzie wykonanie kanalizacji deszczowej, jej brak jest 
szczególnie uciążliwym w czasie intensywnych opadów. Konieczne jest przełożenie 
instalacji technicznych i technologicznych w nowych kanałach instalacyjnych 
(światłowody, prąd, gaz). Przebudowa sieci wymaga wielu uzgodnień, będzie 
kosztowna dla operatorów i dla gminy. Powstanie nowa sygnalizacja świetlna na 
przejściach i oświetleniowa, powstaną chodniki i ścieżki rowerowe. Pierwsze 
konsultacje z mieszkańcami ul. Geodetów odbyły się znacznie wcześniej. 
Zaproponowano porozumienie i dojazd drogą serwisową.  
Obecnie trwają rozmowy z partnerami – firmami dostarczającymi gaz, prąd, 
telekomunikacyjnymi operatorami itp., aby zakończyć je podpisaniem porozumień. 
Przebudowa może trwać od roku do półtora. Trwają uzgodnienia i etapowy plan prac 
z zastosowaniem minimalnych uciążliwości przy przebudowie ulic: Geodetów od 
Puławskiej do ronda i Energetycznej. Łącznie wykonamy 2,5 km dróg w tym rejonie. 

Pozytywne opinie komisji. 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji oraz wniosek komisji o przygotowanie oferty sprzedaży działki gminnej 
o nr ewidencyjnym 539/7 w obrębie nr 3, położonej przy ul. Energetycznej, pomiędzy 
ul. Rubinową a ul. Szmaragdową w Piasecznie. Jednocześnie komisja wnioskuje 
o przeznaczenie środków finansowych, uzyskanych ze sprzedaży, na realizację 
zadania inwestycyjnego ulic Energetyczna i Geodetów. 
 
Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
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Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2036..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 752/XXXVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17 marca 2021r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno dwóch mieszkań 
chronionych treningowych dla osób usamodzielnianych opuszczających pieczę 
zastępczą i ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniu chronionym. 
 
Z-ca Dyr. MGOPS Elżbieta Klimkowska zreferowała projekt uchwały. Poprawiono 
w metadanych uchwały, nazwę organu na prawidłową tj. Rady Miejskiej w miejsce 
Rady Miasta i Gminy.  
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji pkt 6.3 – 6.12 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji pkt 6.3 – 6.12 
Dorota Kłos Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Zdrowia omawiała uchwały  
z pkt 6.3 – 6.5 na wcześniejszym posiedzeniu przed ich złożeniem pod obrady sesji. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 752/XXXVI/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 17 marca 2021r. w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Piaseczno dwóch mieszkań chronionych treningowych dla osób usamodzielnianych 
opuszczających pieczę zastępczą i ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
4) W sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 
Z-ca Dyr. MGOPS Elżbieta Klimkowska zreferowała projekt uchwały. Poprawiono 
podstawę prawną dodając ze zmianami po poz. 713 
Pozytywne opinie komisji.    
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Głosowano:  W sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
5) W sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia, udzielających schronienia osobom bezdomnym. 
 
Z-ca Dyr. MGOPS Elżbieta Klimkowska zreferowała projekt uchwały. Poprawiono 
podstawę prawną dodając ze zmianami po poz. 713. 
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia, udzielających schronienia osobom bezdomnym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności części nieruchomości położonych w obr. 24 m. Piaseczno. 
 
Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektach z pkt. 6.6-6.10 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 
Piaseczno prawa własności części nieruchomości położonych w obr. 24 m. 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
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7) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości, położonej w miejscowości Gołków gm. Piaseczno, przy ul. 
Gołkowskiej. 
 
Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano:  W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Gołków gm. Piaseczno, 
przy ul. Gołkowskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
8) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 24 m. Piaseczno przy ul. Przesmyckiego. 
 
Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano:  w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obr. 24 m. Piaseczno przy ul. 
Przesmyckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
9) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, oznaczonej 
jako działka ew. 7/51 położona w obr. 10 m. Piaseczno. 
 
Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano: W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonej jako działka ew. 7/51 położona w obr. 10 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
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Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
10) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonych jako działki ew. 7/49 oraz 7/53 położone w obr. 10 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano:  W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonych jako działki ew. 7/49 oraz 7/53 położone w obr. 10 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne : ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
11) W sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - dom 
jednorodzinny w Piasecznie przy ul. Kmicica 25 (GEZ 79). 
 
Anna Pakulińska Attia, Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Radny Michał Rosa pytał, czy wnioskodawca będzie mógł wystąpić jeszcze o dotację 
w przyszłym roku. 
Radny Adam Marciniak poinformował, że jest taka możliwość, po pozytywnym 
zaopiniowaniu przez komisję i po przyjęciu uchwałą Rady Miejskiej, wnioskodawca 
może otrzymać dofinansowanie na kolejne prace, po prawidłowym rozliczeniu 
wcześniejszej dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków.  
Radna Magdalena Woźniak potwierdziła i jako przykład przypomniała o udzielanych 
przez Gminę w latach ubiegłych dofinansowaniach na remonty dla Parafii św. Rocha 
w Jazgarzewie. Można występować wielokrotnie z wnioskiem raz na rok. 
W bieżącym roku pozostała jeszcze kwoty 400 tys. zł., złożone są jeszcze trzy 
wnioski, które są w trakcie uzupełniania. Komisja przyjęła za cel odnawianie kubatury 
zewnętrznej tj. elewacji, naprawy fundamentów czy przeciekających dachów.   
Głosowano:  W sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - dom 
jednorodzinny w Piasecznie przy ul. Kmicica 25 (GEZ 79).   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
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Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
12) W sprawie przyznania w roku 2021 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji 
celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na 
terenie Gminy Piaseczno - kościół rzymskokatolicki p.w. św. Rocha w Jazgarzewie 
(GEZ 12). 
 
Anna Pakulińska Attia, Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Radna Magdalena Woźniak uzupełniła wcześniejszą wypowiedź dot. założeń komisji  
rozpatrującej wnioski o dofinansowanie remontu zabytków, komisja kieruje się 
ratowaniem zabytków, osoby fizyczne nie mają możliwości pozyskiwania środków 
zewnętrznych, z różnych źródeł tak jak Parafie na zabytkowe budowle. W GEZ jest 
zarejestrowanych około 200 zabytkowych obiektów. 
Głosowano:  W sprawie przyznania w roku 2021 dla Parafii św. Rocha w 
Jazgarzewie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kościół rzymskokatolicki p.w. św. 
Rocha w Jazgarzewie (GEZ 12). 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Dorota Kłos, Artur Maicki, Ewa Urbańska 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Piotr Obłoza poinformował, że wszyscy radni złożyli w terminie 
oświadczenia majątkowe za rok 2020. 

Radni złożyli wnioski: 
• Ewa Urbańska: 

- od kogo należy uzyskać rekomendację na organizację spotkań plenerowych 
finansowanych z funduszu soleckiego; 
- do kogo należy zgłaszać remonty przejazdów po torach kolejki wąskotorowej na 
drogach gminnych i powiatowych. 

• Michał Rosa, złożył wniosek o zintensyfikowanie prac nad przejęciem od PKP 
zabytkowego budynku, stacji kolejki wąskotorowej przy ulicy Kordiana 
w Gołkowie.  
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• Michał Mierzwa pytał dlaczego zatoka postojowa na remontowanej ulicy Księcia 
Janusza I Starego jest oddalona aż o 200 m od bramy wjazdowej do pobliskiego 
przedszkola.  

Burmistrz Daniel Putkiewicz odniósł się do zadanych pytań: 
Projekt ulicy Księcia Janusza I Starego wykonała gmina, na drodze wojewódzkiej 
z 60 % dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego. Co do usytuowania parkingu 
i zatoki przystanku autobusu obowiązywały inne przepisy  w trakcie projektowana na 
drodze wojewódzkiej. Po rozliczeniu inwestycji i przekazaniu Starostwu 
Powiatowemu będzie można wykonać zmiany. Najważniejsze jest bezpieczeństwo 
ruchu na drogach również zapewnienie chodników dla pieszych i ścieżek dla 
rowerzystów. Nie należy oczekiwać, że gmina zapewni parkingi wszystkim 
przedsiębiorcom. 
Wniosek Stowarzyszenia Kolejki Wąskotorowej i Radnych jest priorytetem, ale PKP 
nie chce sprzedać gminie tego obiektu za rozsądną cenę, dzierżawa terenu jest 
określona na bardzo wysoką kwotę. Gmina chce zachować obiekt i skwer 
z przeznaczeniem na cele społeczne. 
Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował, że parametry drogi wojewódzkiej są inne 
niż dróg gminnych. Gdyby w czasie projektowania złożono stosowne wnioski podjęto 
by działania projektowe jeżeli przepisy dopuszczały by ich lokalizację. Dotychczas był 
nieuporządkowany teren, obecnie znacznie poprawiło się bezpieczeństwo 
uczestników ruchu drogowego tej ulicy. Co do ulicy Kordiana, dzierżawa terenu jest 
na poziomie stawek komercyjnych. Trwają rozmowy w celu przejęcia tej 
nieruchomości, Gmina zwróciła się do PKP z prośbą o rozważenie możliwości 
włączenia działki, na której znajduje się przedmiotowy dworzec do grupy działek, 
które PKP będzie przeznaczać do zbycia w drodze przetargu. 
Drugą poruszaną sprawą jest koncepcja projektu wybiegu dla psów, wpisana już od 
trzech lat do realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego realizowanego w ramach 
budżetu Gminy. Pomimo uzyskania największej liczby głosów poparcia nie udało się 
go zrealizować, z powodu braku wyboru odpowiedniej lokalizacji. Są zapewnienia, że 
powstanie po zakończeniu rewitalizacji Parku Miejskiego, konieczne jest przekazanie 
działek na własności gminy, aby realizować to zadanie. W trakcie konsultacji 330 
osób zagłosowało za, ale 15 zgłosiło sprzeciw i na tej podstawie wskazano inne 
punkty lokalizacji wybiegu. Sprawa jest monitorowana przez mieszkańców 
i konieczne są negocjacje. Wskazano lokalizację przy drodze ulicy Chyliczkowskiej, 
obecnie i czekamy na zgodę właściciela drogi w sprawie tymczasowej lokalizacji 
wybiegu. 
Przewodniczący Piotr Obłoza przytoczył przepisy dotyczące składania przez radnych 
wniosków i interpelacji, punkt wolne wnioski jest dla mieszkańców.  

8. Zamkni ęcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 38 sesję o godz. 12:00. 
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


